

شروط وأحكام حملة العوائد الإضافية على وديعة المرابحة **Murabaha Extra Profit Campaign Terms and Conditions**

Customers placing a new Murabaha deposit will receive extra profit according to the slabs outlined below.

سيحصل العملاء الذين ينشئون وديعة مرابحة جديدة على ربحًا إضافيًا وفقًا للجدول المبين أدناه.

| Murabaha Deposit Slab نطاق وديعة المرابحة | Extra Profit (SAR) الربح الإضافي (بالريال السعودي) |
|--|---|
| SAR 25,000 and above | SAR 10 |
| 25,000 ريال سعودي وأكثر | 10 ريال سعودي |
| SAR 100,000 and above | SAR 50 |
| 100,000 ريال سعودي وأكثر | 50 ريال سعودي |
| SAR 200,000 and above | SAR 100 |
| 200,000 ريال سعودي وأكثر | 100 ريال سعودي |

- July 2025, (inclusive of both days).
- Open to customers who do not have an active Murabaha deposit as of 30 April 2025.
- تسري الحملة من 1 مايو 2025 حتى 31 يوليو 2025 (شاملاً 31 The campaign is valid from 1 May 2025 to 31 اليومين).
 - الحملة متاحة للعملاء الذين لا يملكون وديعة مرابحة نشطة في تاريخ 30 أبريل 2025.
 - تعتبر الوديعة الأولى فقط التي يتم انشائها خلال فترة الحملة مؤهلة للحصول على العائد الإضافي.

Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000) Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920) P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia, Telephone: 8001166336, Website: meem.com National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area, Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208 Licensed with number: 2007 and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

بنك الخليج الدولي - السعودية

شرئة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي، الرقم الموحد (7001399042)؛ سجل تجاري رقم (2052001920) صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية، هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com مرخص لها برقم ترخيص: 2007، وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي



- Only the first Murabaha deposit placed during the campaign period will be eligible for the extra profit.
- The deposit must be opened during the campaign period.
- Existing or rollover deposits are not eligible.
- The deposit must have a minimum tenor of 90 days.
- The deposit must be opened online through the bank's app.
- Deposits opened through branches or relationship managers are not eligible.
- The minimum deposit amount is SAR 25,000 or USD 10,000.
- The deposit must be held for the full tenor without any full or partial withdrawal.
- The extra profit will be applied based on the slab applicable to the first deposit.
- Only one deposit per customer is eligible for the extra profit under this campaign.
- The extra profit will be credited in the month following the deposit's liquidation or renewal.
- Customers will be paid no later than the 15th of that month.

- يجب انشاء الوديعة خلال فترة الحملة.
- الودائع الحالية أو المجددة غير مؤهلة.
- يجب أن لا تقل مدة الوديعة عن 90 يوماً.
- يجب انشاء الوديعة من خلال تطبيق البنك.
- الودائع التي يتم انشائها في الفروع أو عبر مديري العلاقات غير مؤهلة.
- الحد الأدنى لمبلغ الوديعة للتأهل للحملة هو 25,000 ريال سعودي أو 10,000 دولار أمريكي.
- يجب الاحتفاظ بالوديعة كاملة طوال مدتها دون أي سحب جزئي أو كلى.
 - يتم احتساب العائد الإضافي بناءً على الشريحة المطبقة على
 الوديعة الأولى.
 - سيتم تأهل وديعة واحدة فقط لكل عميل للحصول على
 العائد الإضافي ضمن هذه الحملة.
 - سيتم إيداع العائد الإضافي في الشهر الذي يلي تسييل أو تجديد الوديعة.
- سيتم دفع العائد الإضافي في موعد أقصاه اليوم الخامس عشر من ذلك الشهر.
- مثال: إذا تم تسييل أو تجديد الوديعة بتاريخ 31 مايو 2025، فسيتم إيداع العائد الإضافي في أو قبل 15 يونيو 2025.
- یجب أن یکون لدی العمیل حساب میم نشط وقت صرف العائد.
- يحتفظ البنك بالحق في تعديل أو تعليق أو إلغاء الحملة أو شروطها في أي وقت وذلك بإشعار مسبق لا يقل عن 30 يومًا.



- Example: If the deposit is liquidated or renewed by 31 May 2025, the extra profit will be credited by 15 June 2025.
- Customers must have an active OnePack account at the time of payout.
- The bank reserves the right to modify, suspend, or cancel the campaign or its terms at any time with a 30 days' prior notice.
- By participating in the campaign, customers agree to these terms and conditions.

بمشاركة العميل في الحملة، فإنه يقر بموافقته على هذه الشروط والأحكام.